
MENGELE SA V HROBE REHOCE. SME
SVEDKAMI BRUTÁLNEJ JEDNOSTRANNEJ
ÚČELOVEJ PROPAGÁCIE OČKOVANIA.
TOTÁLNA ABSENCIA NÁZOROVEJ DISKUSIE
A AKÉHOKOĽVEK KRITICKÉHO NÁZORU
- CZ24 News | 18. června 2021

SLOVENSKO: Znepokojilo ma, že bolo u nás povolené očkovanie detí proti Covidu od 12
rokov. Nebolo to spojené so žiadnymi serióznymi argumentami, ani žiadnou štatistikou

Vieme koľko detí ochorelo na Covid v absolútnych číslach, koľko percentuálne a vieme to vekovo
stratifikovať? Koľko bolo hospitalizovaných a koľko zomrelo? Takisto v absolútnych číslach,
percentuálne a s vekovou stratifikáciou?

Ak nemáme elementárne hodnoverné štatistické parametre, nemôžme také závažné rozhodnutie
prijímať na základe dojmológie. Je hrubou manipuláciou verejnej mienky, ak komerčná TV uverejní
šot s vyjadrením matky, že ona svoju dcéru dá okamžite očkovať, lebo ju miluje. Takže kto svoje dieťa
nedá očkovať proti Covidu, tak ho nemiluje?

Vyzývam ministra zdravotníctva aj všetky médiá, aby od lekárov, včítane hlavných odborníkov,
vyjadrujúcich sa ku Covidu a k očkovaniu, pýtali písomné „Vyhlásenie o bezkonfliktnosti.“ Znamená
to, že dotyčný nie je v ekonomickom vzťahu s výrobcom vakcíny. Takéto vyhlásenie musí dnes urobiť
každý lekár, keď robí prednášku o účinkoch ktoréhokoľvek lieku.  Minister zdravotníctva sa nemôže
skrývať za vyjadrenia odborníkov, či členov rozličných poradných komisií, ak mu títo ľudia nedali
Vyhlásenie o bezkonfliktnosti.

To, čoho sme svedkami, je jednostranná účelová propagácia očkovania, absencia názorovej diskusie
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a akéhokoľvek kritického názoru. Stále je holou pravdou, že m-RNA vakcíny sú schválené ako
EXPERIMENTÁLNE a registráciu majú len DOČASNÚ a PODMIENENÚ NA NÚDZOVÉ POUŽITIE.
Lekári hurá-provaxeri veľmi účelovo nehovoria o rizikách nežiadúcich účinkov z hľadiska
strednodobého a dlhodobého.

Presne to, čo sa medicína naučila tragickou aférou s thalidomidom, banálnym liekom na nespavosť,
ktorý šokujúco a absolútne neočakávane vyvolával fokoméliu, presne to sa teraz prestalo robiť:
Systematické, viacročné testovanie vplyvov lieku na všetky telesné sústavy, na plodnosť, na
graviditu, na plod, na možnosť karcinogénnych účinkov, na krvotvorbu, hormonálnu sústavu,  ako aj
prípadne objavenie sa iných neočakávaných nežiadúcich účinkov.

Odsledovanie niekoľkých generácií pokusných zvierat s ich pitvou po smrti. Preto vývoj akéhokoľvek
nového lieku trvá 10-12 rokov! Nečakaných vedeckých výsledkov vie medicína zdokumentovať celý
rad, niekedy aj celkom úsmevných. Má s tým skúsenosti aj firma Pfizer. Vyvíjala dlhé roky nádejný
liek na hypertenziu. Liek účinkoval na hypertenziu dosť mizerne, ale vo fáze klinických skúšok
dedkovia prichádzali na kontroly s rozžiarenými očami, že ako sexuálne pri tom lieku omladli. Tak sa
zrodil senzačný účinok Viagry – ako náhodný, nečakaný a teda nežiadúci účinok antihypertenzíva!
Dnes naopak, riziko poklesu krvného tlaku je nežiadúci účinok pri Viagre.

Ak je vakcína bezpečná, prečo výrobcovia, Pfeizer, či Astra Zeneca odmietajú niesť zodpovednosť za
jej použitie?  Ak sa štát zaviazal niesť za následky vakcinácie zodpovednosť, logicky je štátny záujem
nežiadúce účinky „zatĺkať!“ Z toho profituje výrobca, pretože oficiálny počet nežiadúcich účinkov je
falošne nízky.  Sám som participoval na niekoľkých veľkých medzinárodných štúdiách a po ukončení
štúdie som povinný zdravotnú dokumentáciu zo štúdie archivovať 15 rokov. Znamená to, že ešte 15
rokov po ukončení štúdie musí byť možné skontrolovať priebeh skúšania u ktoréhokoľvek zaradeného
pacienta!

Keby Pfeizer pri vakcíne toto mal, nemusel by sa vyhýbať zodpovednosti. Keby existovali výstupy z
takýchto serióznych klinických štúdií, nebolo by okolo aplikácie m-RNA vakcín toľko hoaxov a
„hoaxov“, ktoré sa po krátkom čase ukázali ako pravdivé. Je smiešne a nevedecké tvrdenie Pfeizeru,
že priebeh ochorenia u očkovaných je miernejší, ako u neočkovaných. Vedecký výskum rešpektuje
len jasné fakty, vyjadrené v číslach, grafoch, percentách. Ak je priebeh ochorenia u očkovaných
miernejší, prosím dodať čísla, grafy, percentá, ktoré to preukážu! Ak ich Pfeizer nemá, klame. Veď
nevedia povedať ani ako dlho bude vakcína účinkovať! Pol roka, rok, celý život?

Je zrejmé, že ani taká megafirma, ako Pfizer by si takýto postup nemohla dovoliť, keby nemala silné
politické krytie. Ale ak sa do medicíny začne miešať politika, je to najhoršie, čo sa medicíne môže
stať. Medicína je veda o ľudských chorobách a ľudskom zdraví, jej politizácia a ideologizácia
znamená jej koniec. Obávam sa, že tu je jeden z ťažiskových dôvodov očkovacích orgií: Očkovanie
1-2x ročne bez ohľadu na medicínsky zmysel, bude zdrojom rozprávkového rastu americkej
ekonomiky a amerického HDP a spustením začarovaného kruhu zadlžovania štátov, ktoré to budú
robiť a za vakcíny budú platiť stovky miliónov eur.

Obávam sa, že aj za snahou očkovať naše deti je tiež politický dôvod. V Téme dňa 7.6.2021 na TA3
ex-minister Krajči povedal, že máme na Slovensku v skladoch pol milióna registrovaných vakcín a
týždenne nám prichádza 300 000 ďalších! Tristotisíc týždenne, veď to je šialenstvo! Do koho to chcú
napichať? Koľko nás to stoji? Nevedia tie vakcíny minúť, tak ich napichajú aj do detí. A objavujú sa už
snahy začať očkovať aj tehotné ženy. Ak toto povolia, tak to sa už ozaj začne  Mengele v hrobe
usmievať.
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